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Beste allemaal,

Mijn voorstel is om zowel intern (RIVM) als extern (SeqNeth) goed op een rij te zetten wat we nodig en nuttig
achten. Dus een needs assessment.

Op hele korte termijn een intern overleg, zowel op lab als data kant: wat wenselijk is voor het hele netwerk/de

capaciteit in NL.

En een al donderdag uitgaande needsassessment (een in te vullen excel bestand ..):
« door de stuurgroep leden op te halen bij de aangesloten labs qua specifieke wensen of benodigdheden op

het vlak van WGS en/of RT-PCR appartuur, reagentie, training van mensen, aanstellen van mensen. (AL dan

niet gestuurd vanuit door RIVM aangegeven behoefte/wenselijkheid qua vergroting capaciteit en kunde)
* En ook door de stuurgroep gezamenlijk aan te geven wat vooral wenselijk is en aanvullend is op dat wat NL

al financiert.

« Hetzelfde voor epi en lab surveillance (data/informatie) systemen: zowel intern door RIVM aan te geven

waar de behoefte ligt en in overleg met de stuurgroep wat dat ook betekent voor datamanagers/software etc

voor betreffende deelnemende labs. En evt. GGD-en.

De uitvraag zou gespecificeerd terug moeten komen.

Met oa inkoop en JZ dienen we te bezien of labs zelf voor bepaalde fabrikanten/merken (kunnen) kiezen oa met het

oog op hun bestaande service contracten ed. En of die aankoop dus per lab kan zijn of anderszins. Ik zou in de

uitvraag dan ook al gelijk bepaalde specifieke zaken willen opvragen.

Qua training van mensen spreekt de call over bestaande commerciéle trainingen. Het is denk ik zaak aan te geven

welke trainingen evt aan de orde zijn en of dat nodig is om de capaciteit in meerdere labs te vergroten.

Met al die info kunnen we dan binnen het netwerk (met daaronder ook de RIVM interne kant) bepalen wat we gaan

indienen en dit specifiek uitwerken.

De vraag is: waar zitten de ‘zwakke’ plekken die we hiermee kunnen versterken, en wat is al sterk maar kan nog

beter.

@iedereen: ik hoor graag terug

QEEEXYik bel je even om af te stemmen.

Mv IEEE
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Dit lijkt me wel een interessante opportuniteit om ook extra funding binnen te halen voor de vernieuwing van de epi
en lab surveillance systemen die waarschijnlijk een gelijkaardige timeline gaat volgen (alvast 2021-2022).
Daarover, of in het algemeen het Clb datalandschap’ was net vorige donderdag een strategische sessie op het MT

CIb, dus het interne momentum is er best wel denk ik. Het lab surveillance systeem moet zeker de SeqNeth
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activiteiten ondersteunen, en de koppeling met epi data is voor de meeste toepassingen ook essentieel.

Ik stel voor hier heel binnenkort over samen te zitten - wat denk je?

Met vriendelijke groeten,
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